



## Protokoll styrelsemöte S09 2020-03-26

<b>Närvaro:</b> Noah Mayerhofer	Ordförande
Felicia Gabriell Augustsson	Vice Ordförande
Filip Tran, via Discord	Skattmästare
Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
Filip Vannfält	Informationsansvarig
Sandra Nyström, via Discord	Cafémästare
Rasmus Olsson	Näringslivsansvarig
Albin Sverreson, via Discord	Källarmästare
Oskar Pott, via Discord	Aktivitetsansvarig
Linus Åbrink	Sexmästare
Nils Stridbeck	Øverphøs
Fred Nordell	Revisor
Anna Qvil	Revisor
Carl Boklund	Kårkontakt TLTH
Simon Thall	Kårkontakt TLTH
Oskar Ström	

- §1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Ingen att adjungera.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med punkten *Tillstånd* som paragraf
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Arvid Bengtsson till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:  
Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §7 Information från kåren Om man tycker att studiemiljön påverkas med tanke på corona så ska man höra av sig till KO eller SA.  
  
Det är okej att ha event i Kårens lokaler, trots corona, och man får ställa in event om det är i rimlig tid.  
  
Kåren letar efter en näringslivsansvarig.  
  
Det är fortfarande okej för sektionerna att ha event.



- Vill sektionen ha något event marknadsfört som exempelvis hjälper folk i dessa tider så kan man höra av sig till Kåren.
- Kåren kommer få nytt accesssystem och man kommer behöva söka ny access i ett nytt formulär nästa vecka.
- Kårens funktionärsval är nu öppet och man kan söka på <https://www.tlth.lediga>
- KSF har en undersökning kring attityden för KSF. Den finns på <https://www.tlth.se/news/svara-p-kfs-attitydunderskning>
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna SRX hade möte via zoom i tisdags. De pratade om hur lth kommer bete sig under coronatiden.
- OK hade möte i tisdags där de främst pratade om corona.
- Cafékollegiet har ställt in den stora caféfesten.
- §10 Ekonomisk status Majoriteten av pengarna från Teknikfokus har kommit in. Det saknas ungefär 290 tkr som inte kommit in än.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut Revisorerna för 2017 skriver sin revisorberättelse.
- Revisorerna för 2018 har gjort en första revision.
- Bokslutet för 2019 är nästan klart. Revisorerna har lite kvar att göra.
- §13 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §14 Sektionens verksamhet med anledning av coronapandemin Sektionerna får fortsätta sin verksamhet så länge som restriktioner för myndigheter följs. Noah Mayerhofer sammanfattar hur andra sektioner valt att göra och berättar att det är väldigt olika. Vissa har stängt ner all sin verksamhet och vissa kör på som vanligt.
- Mötet diskuterade hur D-sektionen skulle göra. Bland annat föreslogs det hur man skulle kunna göra vid en pub.
- Fred Nordell, medlem i Balkommitén, säger att Balen antagligen kommer ställas in.
- Oskar Pott säger att Geekend antagligen kommer ställas in.
- Mötet **beslöt** att det var upp till varje utskott att avgöra hur deras verksamhet ska bedrivas den kommande tiden men att man



- ska ha koll på folkhälsomydighetens restriktioner och göra en riskbedömning inför varje event.
- §15 Försäkringar Eftersom inte alla hade fått ta del av informationen i form av offerterna av försäkringar så **beslöt** mötet att bordlägga ärendet.
- §16 Tillstånd Oskar Pott berättar att polisen inte godkänner tillstånd för event på över 500 deltagare just nu på grund av corona. Därför kan vi inte söka tillstånd för att få arrangera UtEDichot. Oskar Ström tillägger att de 2017 sökte tillstånd i juli och det hann bli godkänt. Blir förbudet hävt i sommar finns det en chans att UtEDichot ändå går att genomföra.
- §17 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §18 Entlediganden av funktionärer Mötet **beslöt** att entlediga Nils Barr Zeilon som nollningsfunktionär.
- §19 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §20 Meddelanden Inga meddelanden.
- §21 Övrigt Arvid Bengtsson berättar att CEQ-möten kommer hållas på distans, och att på grund av rådande omständigheter kommer inte heller alla kurser ha CEQ-möten.
- §22 Stadsfästning av personärdende Mötet **beslöt** att föra punkten bakom lykta dörrar.  
Mötet **beslöt** att speciellt adjungera Carl Boklund  
Noah Mayerhofer läste upp bakgrunden till beslutet som styrelsen tagit.  
Mötet **beslöt** att stadfästa beslutet.
- §23 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:54

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Felicia Gabriell Augustsson  
Vice Ordförande

Noah Mayerhofer  
Ordförande

Arvid Bengtsson  
Studierådsordförande